

Cash Deposit Voucher



006749/12092024003066

Branch 45-Nad Al Hamar Branch فرع ند الحمير
Customer Name COMPANY EMIRATES TRANSPORT EMIRATES PUBLIC
ID Type TRANSPORT AND SERVICES
UAE - Identity Card
Depositor Name SHAHZEBAKRAM,...AKRAM SULEMAN,

Transaction Date/Time 12/09/2024 13:45:36
Account Number / Card 14748075
IBAN AE180500000000014748075
ID Number 784109304757083
Mobile No

تاريخ / وقت القيد
رقم الحساب / رقم البطاقة
رقم الحساب الدولي
رقم الهوية
رقم المحمول

الوصف Description	عملة Txn Ccy	مبلغ النقد Txn Amount	سعر الصرف Ex Rate	عملة Ccy	المبلغ المعادل Equiv.Amount
CASH DEPOSIT	AED	23,500.00	1.0	AED	23,500.00

UAE Dlimam : Twenty Three Thousand Five Hundred only.

بدرهم إماراتي : ثلثون ألفاً وخمسة

Receipt Denomination

AED	1,000.00	x 23
AED	500.00	x 1

62153

Shahzeb Akram

MITSUBISHI L200 - 2016

Details

التفاصيل

NO#62153

Customer Signature

توقيع العميل

Shahzeb Akram

Retail Banking 600543216,
Priority Banking 800200, Email: customerservice@adib.com
Business Banking 02-6578777, Email: adibusiness@adib.com

Terms and Conditions

- The cheques will be credited to the account and no withdrawal against these cheques shall be permitted until their realization.
- The Bank reserves the right to collect fees on all cheques deposited for collection and/or reverse the credit if the cheques are dishonoured.
- When receiving any cheques for depositing, the Bank acts only as an agent of the depositor in collecting the cheques. Therefore, the Bank is not responsible for any damage or loss as a result of delay in the realisation of such cheques for any reason whatsoever.
- All cheques for deposit are accepted by the Bank on the understanding that the depositor assumes full responsibility for the genuineness and correctness of all signatures and endorsements appearing thereon.
- This receipt is not legally valid unless it is computer generated to ensure its authenticity.
- I/We accept that the cash withdrawals/deposit, paid/received by me/us have been counted and confirmed correct.
- It is understood that we are not responsible for any delay, mistake or omission of our instructions sent to our correspondents caused by the postal authorities or mutilation arising in the transmission of cables, telegrams or communication by electronic systems.

الشروط والأحكام

- يتم قيد الشيكات في الجوانب الدافئ من الحساب ولا يمكن السحب عليها حتى يتم تحصيل قيمتها
- يحتفظ المصرف بحقه في تحميل رسوم على جميع الشيكات المودعة برسم التحصيل أو عكس التأكيد في حالة رصوح الشيكات
- عند استلام أي شيكات، فإن المصرف يعمل كوكيل في تحصيلها نيابة عن المودع وبالتالي فإنه غير مسؤول عن أي أضرار أو خسائر تنتج عن التأخير في نقل أو تحصيل هذه الشيكات إلا في حالة السحب
- يقبل المصرف جميع الشيكات للإيداع، على أن يتحمل المودع كامل المسؤولية عن سلامة وصحة التواريخ والطبقات البارزة عليها
- لا تعتبر هذا الإيداع قانوناً ما لم يكن قد أودعت وبنائاته في الحساب المالي لإثبات صحته
- أقول بأن عمليات السحب/الإيداع النقدية/الشفوية/المستلمة بمراسلة قد تم احتسابها وتأكدت صحتها
- من المفهوم أن المصرف ليس مسؤولاً عن أي تأخير، أو خطأ، أو إغفال لتعليماته المرسلة إلى مراسلينا بنسب السلطات الويدية، أو التسوية الناشئة عن نقل الكابلات، أو التليفونات، أو الاتصالات الإلكترونية